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Protokół Nr 39/2021 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 16 marca 2021 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Modrzejewski Ryszard – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji 

w Dąbrowie Biskupiej 

4. Słupczewska Ewelina – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dąbrowie 

Biskupiej 

5. Wicher Danuta - Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Dąbrowie Biskupiej 

6. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji za II półrocze 

2020 roku. 

3. Sytuacja najuboższych mieszkańców gminy, ilość bezrobotnych. 

4. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za II półrocze 2020 roku. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji Pani Aneta Ebekozien otworzyła o godz. 

10.00 posiedzenie witając członków komisji, Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, 

Przewodniczącą Rady Gminy Panią Wiesławę Posadzy, zaproszonych gości oraz pracowników 

Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
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Ad 2. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji oraz Gminnej 

Biblioteki Publicznej za II półrocze 2020 roku. 

Pan Ryszard Modrzejewski – przedstawił powyższy temat. Poinformował o odbytych 

imprezach i o sytuacji związanej z pandemią, która ogranicza w działaniu. GOKSiR ma pod 

swoją opieką miejsca pamięci oraz Dworek w Parchaniu (park).  

Radna Aneta Ebekozien – Czy w tym roku również będą robione witacze na święto plonów? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Raczej tak.   

Radna Wiesława Posadzy– W jaki sposób będą wybierane osoby na zajęcia plastyczne? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Niektóre osoby znam osobiście i wiem, że mają talent. Oprócz 

tego będę współpracował z dyrektorami szkół. W obecnym roku planuje się organizację 35-

lecia istnienia zespołu „Radojewiczanie”.  

Radna Aneta Ebekozien – Byłam w GOKSiR i jestem pod wrażeniem wystroju. Czy planowane 

są kolejne spotkania stacjonarne z artystami? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Jak najbardziej, ale chciałbym to zrobić dla większej publiczności.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy nie było problemu z zebraniem osób chętnych na te spotkania? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Nie.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy będą organizowane spotkania dla seniorów? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Pod koniec marca rozpoczyna działalność klub seniora. 

Warsztaty w ramach Uniwersytetu III Wieku również będą organizowane, jak tylko 

ograniczenia nam pozwolą.  

Wójt Gminy – Musimy pamiętać, że w spotkaniach Uniwersytetu III Wieku można 

uczestniczyć, natomiast w zajęciach klubu seniora trzeba uczestniczyć, jak się już ktoś zapisze.  

Pan Ryszard Modrzejewski – Uczestnicy klubu seniora podzieleni są na dwie grupy. Każda ma 

zajęcia dwa dni w tygodniu po 6 godzin.   

Radna Aneta Ebekozien – Ile osób obecnie jest zatrudnionych w GOKSiR? 

Pan Ryszard Modrzejewski – Obecnie jest 5 osób zatrudnionych.   

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 3. Sytuacja najuboższych mieszkańców gminy, ilość bezrobotnych. 

Pani Ewelina Słupczewska – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radna Aneta Ebekozien – Ile osób skorzystało z paczek żywnościowych? 
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Pani Ewelina Słupczewska – W poprzednim rozdaniu skorzystało 236 osób, natomiast 

z kolejnego, które przewidziane jest przed świętami skorzysta już 260 osób.  

Radna Aneta Ebekozien – Czy zwiększyła się ilość osób korzystających z pomocy GOPS-u ze 

względu na pandemię? 

Pani Ewelina Słupczewska – Od początku stycznia już mamy więcej osób z uwagi na utratę 

zatrudnienia.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 4. Informacja z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej za II półrocze 2020 roku. 

Pani Danuta Wicher – przedstawiła powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Radna Aneta Ebekozien – Co się stanie ze zniszczonym księgozbiorem?  

Pani Danuta Wicher – Na razie zbieramy, a później zobaczymy gdzie to oddamy.  

Radna Wiesława Posadzy – Czy wysokość dotacji na zakup książek zmienia się w kolejnych 

latach? 

Pani Danuta Wicher – Kwota zależy od poziomu czytelnictwa.  

Komisja nie miała więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Ebekozien 

Aneta podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 16 marca 2021 r., godz. 12.00. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Aneta Ebekozien 


